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Verslag bestuursvergadering 24 april 2023, 09.30 uur in de Parel 

Aanwezig: Hannie Bot,  Annette van Dijk (notulist),  René van Peer (participant),  Alie Stout,  Leen van Wingerden. Afwezig m.k.:
Jacques van de Minkelis, Adrie Teeuw

     
1. Welkom en opening

Leen heet ons welkom en neemt de taak van voorzitter waar.

2. Verslag bestuur 21 maart 
We lopen pijlpunten na:
- Toegang voor de website van de Koepel is veranderd. Je kunt via de website koepeladviesraden.nl een account aanvragen

o.v.v. de organisatie waar je deel van uitmaakt. Met een account kun je toegang krijgen tot het beveiligde gedeelte van de
website. 

- Jacques zal Pieterjan van Dijk benaderen over de website. Nog niet gehoord of dat is gebeurd.
- Vooroverleg  Wolter,  Adrie  en  Jacques  betreffende  doelgroepenvervoer  heeft  niet  plaatsgevonden.  De  gezamenlijke

bijeenkomst van Gemeente HG-Sdt/Stroomlijn/SDD is inmiddels geweest. Zie ook onder 5-c-iii.
- We hebben nog geen reactie gehad van Adrie of zij vrijwilligers van het GIPS heeft benaderd voor de Gemeentedag op 9

september.
- Controlecommissie heeft getekend voor de jaarrekening en deze is vastgesteld. 
- Aanvraag MAG t.b.v. de website hebben we nog geen reactie gehad. Het bedrag wat via de gemeente is binnengekomen

staat gereserveerd. 
- Wat voor ondersteuning hebben we nodig vanuit de gemeente?
- Datum voor ambtelijk  overleg -  hier  is  nog geen reactie op gekomen van Melissa.  René vraagt  wie contact  heeft met

Melissa. De laatste tijd was dat Jacques.
- Materiaal voor GIPS. Wat ons betreft kan Adrie diverse nieuwe materialen aanschaffen. Het te printen Ganzenbordspel

eventueel in overleg met René. Hij kan hierin actie ondernemen.
- Vraag over strooiplan is nog niet ingediend door Leen.
- Vergadering 23 mei. Deze vervalt in principe omdat er meerdere bestuursleden niet in de gelegenheid zijn. We hebben als

voorstel om deze naar achteren te schuiven, naar 6 juni, waarbij de vergadering van 20 juni vervalt. Op 21 juni staat de
participantenraad gepland.

- Afvalproblematiek staat op de agenda. 

Het verslag wordt goedgekeurd en ondertekend door Leen en Alie. 

3. Post en doorgezonden mails
Een aantal items komt aan de orde onder 5c.

4. Regio Drechtsteden - ontwikkelingen
Geen input ontvangen.

5. Platform
a. Bestuur – vacature
b. Bestuur – bezinnen: welke ondersteuning zouden we willen vanuit de gemeente?
c. Terug- en vooruitblik

i. 21/3 Werkgroep Kerk en Vluchteling. Verslag is inmiddels aan ons toegestuurd. 
ii. 27/3 Verkeerscommissie. Mobiliteitsplan: Leen heeft inhoudelijk gereageerd en ook aangegeven dat er o.a. moeilijk

taalgebruik wordt gehanteerd. René: een van de zaken waar niet over gesproken wordt, is de ontsluitingswegen. 
iii. 5/4 Gem. HG-Sdt/Stroomlijn/SDD bijeenkomst Doelgroepenvervoer. Wolter en Hannie zijn hiernaartoe geweest.

Hannie krijgt van Wolter nog de samenvatting. Het krijgt een vervolg maar de vraag is op welke manier en in
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hoeverre er tegemoet gekomen kan worden aan de problemen die er zijn. Hannie stuurt de stellingen door die op
de bijeenkomst aan de orde zijn geweest. 

iv. 24/5  17.30-20.30  Gemeente:  Kick-Off  Samen  krachtig  vooruit;  Sociaal  Domein:  vergrijzing,  leefbaarheid,
zelfredzaamheid (aanmelden voor 1/5). Annette meldt zich aan. 

v. 13/6 Werkgroep Kerk en Vluchteling – nog afstemmen met Jacques of hij daarheen gaat.
vi. 15/6  Regionale  bijeenkomst  Raakvlakken  Wmo-Jeugd-Participatieweg  (mail).  Henk  heeft  zich  hiervoor  al

aangemeld. Annette gaat mogelijk. 
d. Folder Waardlanden milieupas – er staan veel onduidelijkheden in. 1) Binnen loopafstand (dat valt te bezien als je slecht ter

been bent), 2) medisch afval (wat is dat voor term), 3) hoe komt de gemeente aan de gegevens van mensen die bijv.
vanwege fysieke beperkingen geen volle zakken kunnen afstorten, 4) bij onduidelijkheden contact zoeken via de website
(geen telefoonnummer), 5) met 1 pasje per adres het afval reduceren naar 100 kg. per persoon per jaar (lastige rekensom
omdat  aantal  personen per  adres  variabel  is).  Bij  de  diverse  flat-  en  appartementengebouwen varieert  de  wijze  van
inzameling.
Leen gaat in ieder geval aan de gemeente (cc Waardlanden) de punten doorgeven waar onduidelijkheid over bestaat en
zorgt voor publicatie in het Kompas.  

e. Contact met  
i. Ambtenaar. Ambtelijk overleg datum vaststellen ligt bij Melissa. 

Oppakken LIA. Ook overleg met gemeente. 
Omgevingswet. Iemand van de gemeente uitnodigen om daar wat over te vertellen op de participantenvergadering
van 21 juni. 

ii. Bestuurlijk overleg is nog niet gepland. Hierin wordt ook actie van Melissa verwacht. 
Overleg met werkgroep sociaal domein is nog niet nieuw ingepland. 

iii. Portefeuillehouders SD gemeenteraad (t.z.t. september 2023)
iv. Burger

1. Website: Pieterjan van Dijk. Jacques neemt contact op met hem. Eventueel website ook inrichten voor gebruik
van webmail. 

2. Kompaspublicatie. April slaan we over. Leen zal voor de meipublicatie zorgen.

6. Voortgang GIPS 
Geen input ontvangen van Adrie. Materialen al aan de orde gekomen. 

7. Lokaal signaal
Annette is naar informatiebijeenkomst geweest op 11 april over aanpassing van de Giessenbrug Marsstraat-Buitendams. Deze is
geinitieerd door Sjak Franken, Team Leefomgeving (LFO). Bewoners van diverse omringende straten zijn per brief uitgenodigd.
Ook is de uitnodiging in het Kompas gepubliceerd. Er waren diverse nieuwe alternatieve ontwerpen, maar wat kosten betreft
moet er voor vervanging met gebruikmaking van de bestaande pijlers wel gerekend worden op minimaal € 1.000.000,- Er was
gelegenheid om je mening schriftelijk kenbaar te maken en voor vragen waren er, naast diverse mensen van de gemeente,
technische/bouwkundige mensen beschikbaar. Wat naar voren kwam was dat er duidelijke tegenstand was uit de richting van
watersportliefhebbers,  wonend aan het  gedeelte  voor  de brug.  De gemeente gaat  zich  buigen over  alle  informatie die  is
opgehaald. Inmiddels is er ook al bij het Platform geinformeerd of wij onderbouwende argumenten kunnen geven dat de hoogte
van de brug sociaal isolement veroorzaakt. Deze onderbouwing zou gebruikt kunnen worden voor het  aanvragen van een
externe geldelijke bijdrage. Leen heeft hierop inmiddels gereageerd dat dit lastig zal zijn, maar dat we er nog op terug zullen
komen. 

8. Rondvraag
René. Er is een ongeval met een scootmobiel geweest bij punaises in het wegdek in het centrum. Deze persoon heeft brief
gestuurd aan de gemeente. Het obstakel wat verkeersveiligheid moet bevorderen, levert dus ook gevaar op. Ons advies aan
René: meld het via Fixi.

9. Volgende bestuursvergadering
In De Parel, onder voorbehoud 6 juni (was 23 mei), aanvang ?

10. Sluiting
Leen bedankt ons. We sluiten de vergadering om 11.15 uur. 

Voor akkoord: Jacques van de Minkelis, voorzitter Leen van Wingerden, secretaris

2
Platform Sociaal Domein verslag bestuursvergadering 24 april 2023










